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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  29.9.2022 
 
Prítomní poslanci:         Jana Muráňová, Ing. Michal Ďurkech, Ing. Rastislav Kretík, Ing.Tibor Slaninka,Ing. Michal  

Dodek, Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Milan Kušnier, Soňa Jantošová – prišla neskôr  
        
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Mária Nemčíková 
 
Občania:               Jaroslav Urík, Mgr.Želmíra Cingelová, Mgr.Miroslava Róková, Adriana Živná  

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 17,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že poslankyňa Soňa Jantošová príde neskôr. Počet prítomných poslancov je 8, OZ je uznášania schopné.  Starosta 
oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh programu 
rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným 
schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2021/2022 
6. Návrh na schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2021/2022 
7. Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2022/2023 
8. Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2021 
9. Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2022 
10. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia 
11. Návrh na schválenie zastavovacej štúdie IBV na parc.KN-C 1687/9, 1688/12 a 1688/15 
12. Pozemkové úpravy – informácie o prípravnom konaní 
13. Obecná pálenica – informácie o začatí prevádzky 
14. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrolách  
15. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
16. Diskusia  
17. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Janu Muráňovú, za členov Ing.Tibora Slaninku a Ing.Rastislava 
Kretíka. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Milana Kušniera a Ing. Michala Dodeka. Zápisom poveril  Máriu 
Nemčíkovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla poslankyňa Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne evidujeme plnenie 
nasledovných uznesení: 12/2018, 43/2021, 13/2022, 38/2022 a 22/2011-trvalá úloha.  
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 - bez zmeny  
43/2021 – realizácia projektu „Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci Plevník-Drienové“ – realizácia v mesiaci 
október 2022 
13/2022 – Jurišov dom – nie oprava ale celková prestavba a prístavba pre nový obecný úrad, príprava projektu v zmysle 
uznesenia OZ 30/2022 
38/2022 – návrh MO Matice slovenskej na zriadenie muzeálnej izby – budeme uvažovať pri zriadení nového obecného 
úradu, alebo v priestoroch bývalej Jednoty alebo v KD. 
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
Skonštatovala, že úlohy a žiadosti v zmysle uznesení prijatých OZ sú splnené, alebo sa priebežne plnia 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.42/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 8 Za :8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení:  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania stretávame sa na poslednom rokovaní OZ vo volebnom 
období 2018-2022, preto mi dovoľte predniesť správu o činnosti nielen od posledného rokovania OZ čiže od 30.6.2022 
k dnešnému dňu, ale v krátkosti aj za 4 roky našej spoločnej práce.   

Prežili sme pekné leto, čas prázdnin, dovoleniek, ale teraz máme pred sebou všetci ťažké obdobie súvisiace 
s enormným nárastom cien energií, pohonných látok čo má za následok zdražovanie cien potravín a aj všetkého 
ostatného tovaru a služieb. Od posledného rokovania OZ sme pokračovali v činnostiach súvisiacich s chodom obecného 
úradu, plnili sme stanovené úlohy a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. Druhá polovica roka 
je vždy čo sa týka realizácií aktivít a projektov aktívnejšia, nakoľko už čiastočne poznáme vývoj v prímoch z podielových 
daní zo štátneho rozpočtu do nášho obecného rozpočtu. Preto sme v tomto období začali realizovať niektoré 
naplánované akcie v zmysle schváleného rozpočtu. Z tých hlavnejších aktivít spomeniem hlavne realizáciu odvodnenia, 
oplotenia a aj chodníka zo zámkovej dlažby vedľa štátnej cesty III/1960 pri cintoríne. Na samotnom cintoríne realizujeme 
nové chodníky zo zámkovej dlažby nad Domom smútku. Úspešne sme zvládli aj realizáciu závlahového systému 
futbalového ihriska, na ktorú sa nám podarilo získať dotáciu vo výške 10 tis.€. Počas letného obdobia sme realizovali aj 
opravy ciest v obci v lokalitách kde sa miestne asfaltové komunikácie, napájajú na poľné cesty. Asfaltovou drťou 
a spevnením sme takto upravili cestu a plochu nad cintorínom, cestu Nádevsie nad školou a cestu k RD na Doline do 
Pajgrov. Najväčší problém je pri prívalových dažďoch s cestou nad školu, kde 23.8.zbytky z ťažobnej činnosti urbárov 
(konáre a blato) stekali dolu dedinou. Tu chcem poďakovať členom nášho DHZ za ich obetavosť a okamžitý nočný 
zásah a následné čistenie. Následky prívalového dažďa odstraňovali aj naši zamestnanci. Opätovne som zaslal 
písomnú výzvu vrátane fotodokumentácie  UAPS Drienové na vykonanie potrebných opatrení proti prívalovým dažďom 
a tiež na zabezpečenie poriadku na pozemkoch po ťažobnej činnosti a tiež sme im zaslali faktúru za odstraňovanie 
následkov po ich činnosti. V spolupráci s Okresným úradom v Považskej Bystrici, odborom CO sme zabezpečili 
osadenie nových moderných sirén na novú hasičskú zbrojnicu s možnosťou automatického zapínania po nahlásení 
požiaru, povodne, poplachu a pod.na tiesňovú linku 112 s možnosťou aj priameho hlásenie a informovania priamo cez 
túto sirénu. Vlastnými pracovníkmi sme pripravili betónové plochy pre osadenie Z-Boxu doručovacieho systému Packeta 
a tiež sa na pri detskom ihrisku osadilo vonkajšie umývadlo s pitnou vodou. Rozšírili sme aj možnosti separovaného 
zberu o červený kontajner na drobný elektroodpad, ktorý je umiestnený vedľa budovy bývalej Jednoty pri kontajneroch 
na textil. Zabezpečili sme aj výmenu poškodených a nebezpečných sedákov a operadiel lavičiek v parku a na dolnom 
detskom ihrisku. Plánujeme ešte osadenie 3 ks knižných búdiek a to v MŠ, parku Dominika Tatarku a na detskom ihrisku 
v športovom areáli, ktoré výtvarne a tematicky pripravila riaditeľka MŠ. Zabezpečili sme aj opravu miestneho rozhlasu 
smerom na Dolinu a tiež aj vyrezanie krovín pod elektrickým vedením a miestnym rozhlasom, nakoľko tam dochádzalo 
k častým poruchám a nedalo sa k samotným stĺpom vôbec dostať. Podpísal som zmluvu na rekonštrukciu verejného 
osvetlenia, kde už čakáme na LED svietidlá a samotná výmena svetelných bodov by mala prebiehať v mesiaci október. 
Konečne sa ku koncu blíži aj ukončenie projektu Zníženie energetickej náročnosti verejných budov – MŠ a OÚ 
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realizovaného cez eurofondy, kde boli práce síce ukončené ešte v roku 2020, ale dokladovanie, refundácia a preplatenie 
nákladov ešte doteraz neboli ukončené.  

Okrem horeuvedených prác vlastnými kapacitami vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných 
 priestranstiev, strojov a náradia. Bez problémov funguje aj prevádzka zberného dvora, kde každý týždeň vyvážame 
minimálne jeden kontajner, čo tiež stojí veľa financií ale aspoň sa nám už netvoria čierne skládky po obci. Zabezpečili 
sme aj vývoz skla, papiera a elektroodpadu, ale najviac času nám ako každé leto zaberá kosenie a čistenie verejných 
priestranstiev v obci. Samozrejme stále uskutočňujeme aj pravidelný mesačný zber separovaného odpadu a robíme 
pravidelné prehľady o stave odpadového hospodárstva po prechode na množstvový zber. čo sa týka odpadov od 
1.1.2023 je pre zberové spoločnosti zákonná povinnosť dotrieďovať zmesový komunálny odpad, čo bude určite viesť 
k nárastu ceny pre občanov z uvedeného dôvodu sa táto problematika preberala aj na finančnej komisií s návrhom na 
prehodnotenie počtu vývozov a samotnej ceny za vývoz. Pripravujeme aj pálenicu na otvorenie ďalšej sezóny a záujem 
o pestovateľské pálenie ovocia v našej pálenici je veľký, čo nás teší, lebo za týmto účelom a pre občanov sme pristúpili 
k obnoveniu prevádzky a poskytovaniu týchto služieb nielen naším občanom. Obec pri súčasných cenách má aj zvýšené 
náklady na pohonné hmoty, nakoľko naša technika sa stále používa či už na vývoz obsahu žúmp alebo na vývozy 
kontajnerov zo zberného dvora na skládku. Nemalé financie nás stoja aj povinné servisy tejto techniky a ich poistenie. 
Dali sme vypracovať aj projekt kanalizácie v novej lokalite Bukovanová a vykonali sme verejné obstarávanie na opravu 
terasy a vchodov do kultúrneho domu. K dohode sme dospeli aj UAPS Drienové ohľadom lokality na obecnú 
kompostáreň, ktorá by sa nachádzala na ich pozemku presne oproti zbernému dvoru. Teraz podpíšeme nájomnú 
zmluvu, dáme vypracovať projektovú dokumentáciu a požiadame o stanovisko Okresný úrad, odbor životného prostredia 
o súhlas na prevádzkovanie obecnej kompostárne. 

Pracovníčky obecného úradu plnili úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace 
s činnosťou OÚ. Vypracovali sme rozbor hospodárenia k 30.6. a rozpočtové opatrenia za rok 2022, odovzdali sme 
monitorovaciu správu projektu zberného dvora, vykonal sa audit a plníme podľa harmonogramu úlohy súvisiace 
s nadchádzajúcimi komunálnymi voľbami a voľbami do samosprávnych krajov, ktoré sa budú konať v sobotu 29.10.2022 
od 7,00 do 20,00 hod v zasadačke obecného úradu. Pre potreby obce sme zakúpili aj veľký párty stan 8x10 m, ktorý 
sme hneď využili na obecných hodoch. V zmysle Dodatku č.1 ku kolektívnej zmluve vyššieho stupňa sme všetkým 
zamestnancom OÚ a MŠ vyplatili jednorazovú odmenu vo výške 500 € čo bolo celkom takmer 10 tis.€.  To by bolo 
všetko v poriadku až na to, že sme to museli riešiť z obecného rozpočtu, nakoľko to síce vláda schválila a sa tým aj 
chváli, ale nám na to neposlali financie...   

V plnom nasadení sa otvoril aj nový školský rok 2022/2023 v MŠ a ZŠ. Došlo aj k zmene na pozícií riaditeľky 
ZŠ, kde do dôchodku odchádzajúcu pani PaedDr.Smataníkovú nahradila Mgr.Želmíra Cingelová, ktorej pri riadení školy 
prajeme veľa úspechov. Po dohode s riaditeľkou ZŠ sme sa rozhodli dať vypracovať projekt rekonštrukcie kotolne 
a rozvodov ÚK a teplej vody. Rovnako sme dali vypracovať projekt rekonštrukcie kotolne obecnej 11-bytovky, nakoľko 
došlo opäť k poruche kotla, na ktorý sa už nedodávajú náhradné diela a aj vzhľadom k vysokým cenám energie by sme 
prešli na úspornejší systém. Po dohode s nájomníkmi obecnej 11-bytovky sme z fondu opráv zabezpečili výmenu 
tesnení a kovaní plastových okien všetkých bytov.  

Kultúrny, športový a spoločenský život sa cez leto naplno rozbehol aj v našej obci, o čom svedčia aj podujatia, 
ktoré sa v obci konali. Boli to napr. futbalové turnaje o pohár starostu obce, úcta k starším pri príležitosti svetového dňa 
starých rodičov a seniorov, Dolinské hody, Dni obce Plevník-Drienové, 75.výročie MO Matice slovenskej v našej obci 
a naposledy pekný galaprogram pri príležitosti 10.výročia založenia FS Dúbravček. 
Všetky tieto podujatia dopadli k spokojnosti a moje poďakovanie patrí všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom podieľali 
na ich príprave a organizácií. Úroveň uvedených podujatí bola vysoká o čom svedčia ohlasy nielen našich občanov.   

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, končí sa nám volebné obdobie 2018-2022 preto mi dovoľte 
v krátkosti pripomenúť hlavné aktivity a výsledky našej spoločnej práce. Počas štvorročného obdobia sme sa pravidelne 
stretávali na zasadnutiach obecného zastupiteľstva, ktorých bolo spolu 24 a na ktorých sme prijali spolu 339 uznesení 
týkajúcich sa rôznych oblastí života našej obce. Toto štvorročné obdobie by som ja ako starosta obce charakterizoval 
ako obdobím realizácie nových projektov, obdobím opráv a rekonštrukcii obecných objektov a priestranstiev a tiež  
obdobím rozvoja kultúry a športu v našej obci. 
Z hlavých aktivít štvorročného obdobia spomeniem hlavne : 

 dokončenie a spustenie prevádzky zberného dvora v obci,  

 rekonštrukcia miestnej komunikácie Pirkova II. na začiatku našej obce, 

 zateplenie časti obecnej 11-bytovky, 

 v areáli materskej školy sme vybudovali nové dopravné ihrisko, 

 v kultúrnom dome prebehla komplexná rekonštrukcia vykurovania, realizovala sa nová kotolňa,  rozvody a radiátory, 

 komplexná oprava strechy objektu šatní TJ, vnútorné úpravy sociálnych priestorov a nový automatický závlahový 
systém ihriska, 

 nové chodníky zo zámkovej dlažby na cintoríne a oprava hlavného schodisko do domu smútku, 

 nový oddychový areál a detské ihrisko na bývalom kúpalisku, 
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 výstavba novej hasičskej zbrojnice, 

 dodanie kompostérov do domácností, 

 rekonštrukcia všetkých objektov a areálu MŠ a OÚ, 

 rekonštrukcia obecnej pálenice a spustenie jej prevádzky, 

 vybudovanie miestnej komunikáciu v lokalite Dráhy, 

 nový fekálny príves za traktor pre potreby obce a našich občanov 

 rekonštrukcia priepustu do priemyselného areálu. 

 nové oplotenie cintorína, odvodnenie a nový chodník pred cintorínom, 

 realizácia kamerového systému v obci, 

 opravy miestnych komunikácií, 

 prechod na množstvový zber odpadov, 

 založili sme tradíciu obecných hodov, 

 podporovali sme činnosť zložiek pôsobiacich v obci a to poskytovaním obecných priestorov a finančných dotácii. 
 Vážene poslankyne, vážení poslanci, milí občania, ako vidieť z horeuvedených informácii svojou činnosťou sme 
sa počas štvorročného obdobia snažili riešiť všetky oblasti života našej obce, ktoré sú v našich kompetenciách 
a investovať  takmer do všetkých objektov a priestranstiev vo vlastníctve obce. S potešením môžem konštatovať, že na 
realizáciu týchto aktivít si obec nemusela požičať ani 1 euro z komerčných bánk. Všetky spomenuté práce sme zvládli 
zrealizovať z obecného rozpočtu, resp. veľa vecí sme realizovali z  nenávratných finančných príspevkov EÚ a rôznych 
dotácii.  

Pozitívnou správou je aj hospodárenie obce, kde každý rok obec dosiahla kladný výsledok hospodárenia  a na 
bankových účtoch máme viac financií ako keď sme v roku 2018 začínali. Nechcem tu hodnotiť výsledky našej práce, na 
to sú občania našej obce, ale verte, že ku svojim povinnostiam sa snažíme pristupovať zodpovedne a svedomito. 
Samozrejme nie sú len príjemné veci, ale napríklad aj v našej obci sa množia sťažnosti, zhoršujú sa susedské vzťahy, 
vznikajú nové spory, máme zničené cesty, problémom tiež zostáva nakladanie s odpadom, nemáme vybudovanú 
kanalizáciu, telocvičňu pre ZŠ a iné potrebné veci. Myslím si však, že za našu prácu sa nemusíme hanbiť, ale 
samozrejme vždy sa dá spraviť viac. Obecný úrad vie zabezpečiť všetky činnosti a povinnosti, ktoré nám vyplývajúce zo 
zákona o obecnom zriadení. Nie všetko sa však dá  zrealizovať za rok-dva, volebné obdobie, ale postupnými krokmi sa 
snažíme vyhovieť potrebám a požiadavkám občanov. Ak sa tak nestalo nie je to preto, že by sme nechceli, alebo 
nemohli, ale všetko má svoje pravidlá a postupy a v neposlednom rade všetko závisí od finančných možností obce. 
Všetky pozitívne veci vplývajú na rozvoj obce, naša obec sa stala vyhľadávanou v oblasti výstavby nových a kúpy 
starších rodinných domov a tento pozitívny trend má vplyv aj na počet obyvateľov obce, ktorý sa postupne zvyšuje.  

Máme za sebou štvorročné volebné obdobie a ako starosta obce by som sa chcel zo srdca poďakovať 
obecnému zastupiteľstvu, zamestnancom obecného úradu, MŠ, ZŠ, všetkým obetavým občanom, podnikateľom a 
záujmovým združeniam a zložkám pôsobiacich v obci, ktorí  akýmkoľvek spôsobom pomohli a pomáhajú a prispeli 
akýmkoľvek spôsobom k rozvoju našej krásnej obce.  
Počas čítania správy prišla na rokovanie OZ aj poslankyňa Soňa Jantošová. 

 
Diskusia : Ing.Ďurkech – je mu ľúto, že sa nezrealizovalo osadenie lavičiek okolo cesty pri Váhu 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5 /  Návrh na schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2021/2022 
Riaditeľka MŠ Adriana Živná oboznámila poslancov o činnosti a aktivitách materskej školy za uplynulý školský rok. 
Správa je prílohou zápisnice. Riaditeľka informovala o príprave troch knižných búdok, ktoré budú rozmiestnené po 
parkoch v obci a v MŠ a kto by mohol prispieť k ich naplneniu knihami, bude rada. Budú zamerané pre všetky vekové 
kategórie. 
Diskusia :p.Muráňová – Ďakuje p. riaditeľke za výborne odvedenú prácu o čom svedčí aj prijatie všetkých predškolákov 
do 1.ročníka základnej školy. A určite dodá knižky pre naplnenie knižných búdok.   
-Ing.  Ďurkech – si správu podrobne prečítal a vyzdvihuje Hlavný cieľ Školského vzdelávacieho programu vychovať 
jedinečnú osobnosť, ktorá dokáže zmysluplne, šťastne a spokojne prežiť detstvo, pripraviť sa zodpovedne na zvládnutie 
rôznych životných situácií a postupný vstup do života na základe humánnej a progresívnej výchovno – vzdelávacej 
činnosti. 
- starosta taktiež poďakoval pani riaditeľke za výbornú spoluprácu, nápady a aktivity, ktoré prináša do našej MŠ.  
 K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 44/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 6 / Návrh na schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2021/2022 
Nová riaditeľka ZŠ Mgr. Želmíra Cingelová spolu so zástupkyňou Mgr. Miroslavou Rókovou  sa prišli  predstaviť na  OZ.  
Pani riaditeľka bola zvolená Radou školy a od 1.8.2022 sa stala novou riaditeľkou ZŠ. Informovala poslancov 
o výchovno-vzdelávacej činnosti žiakov za školský rok 2021/2022. Správa je prílohou zápisnice. Poďakovala bývalej 
riaditeľke za dobre rozbehnutú a fungujúcu školu a bude sa snažiť v tom pokračovať. Momentálne najväčší problém vidí 
vo vykurovaní školy, nakoľko sú tam veľmi staré radiátory, a ventily s ktorými sa nedá pohnúť. Škola sa zbytočne 
prekuruje. Pri vývoji dnešných cien za vykurovanie to bude  ťažké utiahnuť.   Bude sledovať výzvy na rôzne projekty. 
Ďalej vyzdvihla rozvoj čítania u detí. Škola sa zapájala do rôznych projektov, v čom chcú tiež pokračovať a tiež 
oboznámila prítomných s testovaním žiakov, ktorého výsledky boli lepšie ako celoslovenský priemer. Upozornila, že 
v blízkosti školy sa nenachádza osvetlený prechod pre chodcov a bolo by dobré na tým uvažovať.  
Diskusia : 
- Starosta sľúbil, že sa tým začne zaoberať a bude treba spracovať projekt a odsúhlasiť ho na Dopravnom inšpektoráte 
a tiež so správcom cesty SCTSK. 
- Ing. Kretik – treba zavolať na začiatku vykurovacej sezóny kurenárov nech aspoň pozrú jestv.systém kúrenia, či sa s 
tým nedá niečo robiť  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/ Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2022/2023 
Žiadosť predkladá ZŠ a bola súčasťou pozvánky na OZ, Ako každý školský rok tak aj na tento je potrebné schváliť 
výnimky z najnižšieho počtu žiakov v jednotlivých triedach v zmysle zákona. Na školský rok 2022/2023 sa jedná o tri 
triedy (6,8 a 9).Výnimku OZ schvaľuje s podmienkou, že finančné prostriedky si zabezpečí ZŠ z vlastných zdrojov a nie 
zo zdrojov zriaďovateľa. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/ Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2021 
Audit bol vykonaný v 27 až 29.týždni 2022 a v podkladoch na rokovanie OZ je list audítora ako aj správy k IUZ a KUZ, 
v ktorých konštatuje, že obec konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. Správu audítora OZ 
berie na vedomie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 47/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 9/ Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2022 
Rozbor hospodárenia obce bol súčasťou materiálov na zasadnutie OZ. Z uvedeného rozboru vyplýva, že obec za 
1.polrok 2022 dobre hospodárila o čom svedčí kladný výsledok hospodárenia (+134,3 tis.€). Kladný výsledok vyplýva 
hlavne preto, že sme v 1.polroku nerealizovali takmer žiadne naplánované investičné akcie alebo opravy. OZ berie 
rozbor hospodárenia na vedomie.  
Diskusia 
Ing. Kretík – ako to pokračuje s plánovanou obecnou kompostárňou? 
Starosta – mal som jednanie s Urbárom Drienové a oproti zbernému dvoru je predbežná dohoda, že nám vyčlenia 
pozemok a po geometrickom zameraní by sme dali spracovať projekt a následne realizáciu. Táto lokalita je 
najvhodnejšia, lebo sa tam nachádza aj zberný dvor a nie sú tam v blízkosti RD. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 48/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 10/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia 
Na toto rokovanie OZ boli predložené RO starostu obce č.11-16/2022, ktoré súvisia hlavne s presunom financií v rámci 
schváleného rozpočtu a úpravy rozpočtu pri dosiahnutí vyšších príjmov. Medzi najvyššie položky patria odmeny (500 
€/zamestnanec) v zmysle Dodatku ku kolektívnej zmluve vyššieho stupňa, opravy a údržba okien obecnej 11bj.,PHM, 
servis techniky, licencia Munipolis a iné. Podrobný popis položiek je v každom RO, ktoré sú prílohou tejto zápisnice. OZ 
berie rozpočtové opatrenia na vedomie. OZ schválilo aj RO č.IV/2022, ktoré sa týka príjmov a výdavkov pálenice, keďže 
onedlho začneme druhú sezónu. 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča rozpočtové opatrenia č.11-16/2022 vziať na 
vedomie a RO č.IV/2022 schváliť. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.49/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/ Návrh na schválenie zastavovacej štúdie IBV na parc.KN-C 1687/9, 1688/12 a 1688/15 
Jedná sa o zastavovaciu štúdiu pre 4 RD, ktoré predložila na schválenie OZ pani Zuzana Kicošová. Jedná sa o parcely 
na konci obce smerom na Rašov. Zastavovacia štúdia je v súlade s platným územným plánom obce. OZ uvedenú štúdiu 
schvaľuje. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 50/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  2 

 
 
K bodu 12/  Pozemkové úpravy – informácie o prípravnom konaní 
Naša obec bola Ministerstvom pôdohospodárstva SR vybraná na realizáciu pozemkových úpravy – komasácie 
extravilánu. Je to dlhý proces, ktorý začína prípravným konaním, v ktorom sa zisťuje aktuálny stav, vykoná sa miestne 
zisťovanie, súlad s územným plánom, zabezpečujú sa odborné posudky a vyjadrenia potrebné na konanie 
o pozemkových úpravách. Okresný úrad, pozemkový a lesný odbor na základe výsledku prípravného konania rozhodne 
o nariadení vykonania pozemkových úprav podľa zákona. Nakoniec aj keby rozhodli o vykonaní pozemkových úprav 
všetko bude ešte záležať od Ministerstva pôdohospodárstva SR, či na vykonanie pozemkových úprav schváli finančné 
prostriedky. Podmienkou začatia prípravného konania je aby OZ schválilo menovanie 4 členov do 9 členného 
prípravného výboru pozemkových úprav. Za obec to musia byť – zástupca obce, zástupca urbáru, zástupca SHR 
a občan znalý pomerov. Ostatných členov menuje Okresný úrad. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 51/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 13/ Obecná pálenica – informácie o začatí prevádzky 
Po minuloročnom spustení prevádzky pálenice, budeme pokračovať v jej prevádzke aj tento rok. V sobotu 24.9.2022 sa 
uskutočnilo zapisovanie záujemcov o pestovateľské pálenie v obecnej pálenici. Chvalabohu ovocia na stromoch je dosť 
a teda dosť je aj záujemcov o jeho pálenie. cena zostáva rovnaká ako minulý rok, teda 10 €/l 100% alkoholu (absolut) čo 
pri 52%, je 5,20 €/l. Pálenice, ktoré sú na plyn musia dvíhať ceny, ale keďže naším zdrojom vykurovania je drevo 
klientov, cenu sme ponechali rovnakú. Dôvodom ponechania pôvodnej ceny je aj to aby sme sa nestali platcami DPH, 
čím by sme pre klientov museli zvýšiť cenu o 20%. Otázkou je ešte aj samotná spotrebná daň z liehu (teraz 5,40 €/l), 
ktorú chcú naši zákonodarcovia zvýšiť. Pred samotným začatím pálenie chceme ešte vymaľovať vnútorné priestory 
a upraviť prívod chladiacej vody z rezervoára nad pálenicou. OZ berie informáciu na vedomie. Vedúci pálenice ostáva 
naďalej Ing. Ján Haladej a páleničiari : Roman Kucharík, Ivan Lukáč a Vladimír Pikalík. Máme aj dohodu s pánom 
Čiernikom, ktorý obhospodaruje pozemky pri Váhu, ohľadom vyvážania výpalkov v zmysle rozhodnutia UKSUP.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 52/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 14/ Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrolách 
Správu predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň a bola súčasťou pozvánky na OZ. Skonštatoval, že na 
základe vykonávaných kontrol nezistil žiadne nezrovnalosti a chyby. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 53/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 15/ Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
V bode rôzne starosta informoval o pripravovaných projektoch a realizáciách na najbližšie obdobie. Jedná sa hlavne 
o realizáciu chodníkov na cintoríne, projektu kanalizácie na Bukovanovej ulici, projektu prestavby a prístavby Jurišového 
domu na Obecný úrad, projektu obecnej komosptárne, dokončuje sa doplnok k územnému plánu obce a začne sa 
výmena verejného osvetlenia za LED svietidlá z dôvodu úspory spotreby energie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 54/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 16/ Diskusia 
Starosta informoval o výsledku odpadového hospodárstva v obci od zavedenia množstvového systému zberu 
komunálneho odpadu v obci. Pozitívne vníma zníženie množstva komunálneho odpadu v obci. Príjmy obce 
z odpadového hospodárstva aj vďaka získaniu príspevku z envirofondu zostali na úrovni roku 2021, náklady však stúpli, 
vzhľadom k vyšším cenám zberovej spoločnosti ako aj poplatku za skládku, preto odporúča zvážiť od roku 2023 
možnosť prechodu na trojtýždenný interval vývozov odpadu, pričom je potrebné vziať do úvahy názory občanov (anketa) 
či by im postačoval takýto interval a následne pripraviť nové VZN ohľadom ceny a minimálneho počtu plomb. Od 
1.1.2023 je zákonná povinnosť dotrieďovať aj zmesový komunálny odpad končiaci v smetných nádobách, čo bude mať 
za následok ďalšie zvyšovanie cien. 
p. Muráňová – informovala o galaprograme pri príležitosti 10.výročia FS Dubravček, ktorý sa konal v kine Mier a tiež aj 
o predsedovi Matice Slovenskej p.Ottovi Gáťovi, ktorý má zdravotné problémy, ktoré mu nedovolil zúčastniť sa 
vystúpenia a jeho poďakovaní za odvedenú prácu v oblasti kultúry 
Ing.Ďurkech  – pán Gáťa je veľký historik a  zaslúži si náš obdiv a uznanie pre prácu, ktorú vykonáva pre našu obec 
Ing.Kretík – žiada starostu o namontovanie zrkadla pri výjazde zo severnej ulice na hlavnú, nakoľko je tam zlá 
viditeľnosť a tiež upozornil, že lipa v parku má už dlhší čas puknutú obruč, treba to opraviť. 
Ing.Ďurkech – cesta pri Váhu je veľmi znečistená od blata – osloviť prenajímateľov pôd, aby ju dali vyčistiť.  
  
 
K bodu 17/ Záver  
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 20,30 hod. ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Dodek ............................................ 

 

                           Milan Kušnier         ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Mária Nemčíková               ........................................... 

 

 

 


